
Vraag nr. 72
van 6 november 2001
van de heer JOHAN DE ROO

Ministeriële voertuigen  –  Aankoop en onderhoud

1. Hoeveel auto's werden, sedert het begin van de
huidige legislatuur, aangekocht voor de minister
en zijn kabinet ?

2. Wat was de aankoopprijs van deze auto's ?

3. Hoeveel kilometer hebben ze tot op heden af-
gelegd ?

4. Hoeveel bedroegen de onderhoudskosten tot-
nogtoe ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Patrick Dewael, m i n i s t e r- p r e s i d e n t
van de Vlaamse regering.

( G e c o ö rd i n e e rd antwoord : Bulletin van Vragen en
A n t w o o rden nr. 7-8-9 van februari/maart 2002, b l z .
745  –  red.)


